
Protokół Nr 13/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

 w dniu 16 marca 2011 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar Słupski, zgodnie                    

z załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta 

Bieniek, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, inspektor w Wydziale Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Jolanta Tymińska, p.o. kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie – p. Anna Kalinowska, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz oraz p.o. kierownika Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa – p. Katarzyna Karpińska. Obrady rozpoczęto w obecności 4 członków Zarządu. 

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg:  

1.  Zmiana warunków umowy Kuce-Janowiec Kościelny (1% VAT). 

II. Wydział Oświaty: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(utrzymanie biura w Brukseli), 

2) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica (miasteczko ruchu drogowego przy 

Zespole Szkół Nr 3). 

III.  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie podziału środków na 2011 rok 

przyznanych samorządowi powiatowemu przez PFRON na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

IV.  Wydział Geodezji: 

1. Przedstawienie planu wykorzystania powiatowego zasobu nieruchomości. 

V. Wydział Ochrony Środowiska: 

1. Wniosek o dofinansowanie Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego na realizację zadania p.n. 

„Rewitalizacja rzeki Nidy”, 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) przyjęcia aktualizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Nidzickiego na lata 2010-

2013 z perspektywą na lata 2014-2017”, 

2) przyjęcia aktualizacji  „Planu Gospodarki Odpadami dla Powiatu Nidzickiego na lata 2009-

2012”. 

VI. Wydział Finansowy: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w  sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2011 r., 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026. 

VII. Wydział Organizacyjny: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną, 

2) przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną, 

3) zmiany uchwały Nr IV/16/2011 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 31 stycznia 2011 r. w sprawie 

powołania składów osobowych stałych komisji Rady Powiatu, 

4) powołania Rady Społecznej ZOZ.  

2. Omówienie protokołów kontroli w jednostkach podległych. 

3. Omówienie wniosków ZOZ w sprawach: 

- wynajmu pomieszczeń, 

- odpłatnego świadczenia usług rehabilitacyjnych. 

 

Ad. I. 1. 
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p. Jacek Dłuski przedstawił wniosek firmy Budromost Sp. z o.o. Przedsiębiorstwo Budowy Dróg, 

Mostów o Robót Inżynieryjnych z Ostródy o zmianę stawki VAT z 22 na 23% obowiązujące w roku 

2011. Różnica o 1% wynosi 15.225,32 zł.  

Zarząd postanowił, że zwiększenie stawki VAT o 1% nie może zwiększyć zaplanowanej 

kwoty zadania inwestycyjnego, dlatego różnica zawierać się musi w wynagrodzeniu wykonawcy. 
 

Ad. Ad. VI. 1) 

p. Renata Mróz omówiła wniosek PZD o zabezpieczenie w budżecie 7.700 zł na odzież ochronną, 

130.000 zł na zabezpieczenie wynagrodzeń do końca roku, 10.000 zł - na pochodne od płac, 4.000 zł – 

na składki na Fundusz Pracy, 399.400 zł za zakup materiałów i wyposażenia, w tym materiały do 

remontu dróg, znaki drogowe, materiały pozostałe, części zamienne, paliwa i oleje, 2.500 zł – na zakup 

energii elektrycznej, 7.000 zł – na wynajem sprzętu do bieżącego utrzymania dróg, przeglądy budynków 

i usługi pralnicze oraz 5.000 zł – na opracowanie operatu wodno-prawnego. Łącznie wniosek opiewa na 

kwotę 565.600 zł. Zaznaczyła, że taka kwota została obcięta przy konstruowaniu budżetu. Proponowała 

zabezpieczyć środki na zakup materiałów i wyposażenia w kwocie 399.400 zł oraz 7.000 zł na zakup 

usług pozostałych. Natomiast resztę trzeba przeanalizować wspólnie z dyrektorem. 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że we wniosku są ujęte paliwa i oleje na kwotę 117.400 zł, których 

zakup można przesunąć w czasie. Dodał, że w 2010 r. wydali w ciągu 2 m-cy 47.443 zł, a w roku 2011 – 

w analogicznym okresie – 20.318 zł. 

p. Renata Mróz przypomniała, że 1.400.000 zł zabezpieczonych jest dla ZOZ. W kwietniu będą 

uwalniane poręczenia. Z wolnych środków z ubiegłego roku można częściowo zabezpieczyć braki. W 

kwietniu będą zabezpieczone następne potrzeby PZD. 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że w PZD od jakiegoś czasu funkcjonuje regulamin premiowania. 

Pracownicy mają premie w angażach. Kontrole nie wniosły zastrzeżeń. 

Pan Starosta stwierdził, że idą ciężkie czasy, dlatego trzeba patrzeć, jak w Starostwie się 

oszczędza. 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że PZD czyni oszczędności wszędzie, gdzie można. 

 

Więcej uwag i pytań do p. Jacka Dłuskiego nie było, więc opuścił salę obrad, a dołączyli                   

p. Sławomir Knapiński – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji                            

i p. Waldemar Słupski. Od tego momentu Zarząd obradował w pełnym składzie. 

 

Ad. II. 

p. Sławomir Knapiński omówił projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

(utrzymanie biura w Brukseli), 

2) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica (miasteczko ruchu drogowego przy ZS Nr 

3). 

Uwag odnośnie projektów uchwał nie było.  

 

p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad, a dołączyła p. Anna Kalinowska. 

 

Ad. III. 

p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podziału środków na 

2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez PFRON na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Uwag nie było. Zarząd poparł proponowany w uchwale podział środków. 

 

p. Anna Kalinowska przedstawiła problem czynszu za pomieszczenia PCPR w Przychodni. 

Zaznaczyła, że wg nowych stawek wynosi 3605 zł wynosi czynsz, a nie ma środków zabezpieczonych w 

takiej wysokości. 

Pan Starosta stwierdził, że pomieszczenia PCPR są niskie, w suterenie. Brakuje w nich wentylacji. 

Uważa, że dyrektor ZOZ przesadziła z czynszem. Zdaniem Pana Starosty jednostki powiatowe w 

przychodni powinny płacić koszty, a nie czynsz. To jest nieładne ze strony ZOZ. 

p. Janusz Kwiatek zaznaczył, że za pomieszczenia w Zamku płaci dla NOK - 1 zł/m
2
 powierzchni.  
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p. Renata Mróz przypomniała, że pisała do ZOZ o przesłanie kserokopii faktur za wynajem lokali 

w Przychodni w 2010 r. Była odpowiedź, że tego pisma księgowa nie widziała. Dyrektor ZOZ 

odpowiadała, że na podstawie kalkulacji kosztów podniesiono wysokość czynszu w Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej i Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. Kserokopii faktur nie 

przedstawili. Za 5 m-cy 2010 r. przedstawili koszty energii, gazu, wody i innych ora koszty zakupu 

materiałów do remontów i zakupu usług remontowych. 

Pan Starosta stwierdził, że w Starostwie koszt utrzymania wynosi 5 zł/m
2
. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że w PCPR wychodzi  37 zł/m
2
. 

Pan Starosta przypomniał, że dyr. ZOZ podawała zysk z Przychodni w kwocie 23 tys. zł rocznie. 

Jak proponowano przejęcie budynku, a proponowano ZOZ 200.000 zł rocznie, to była konsternacja. 

Uważa, że zachowanie ZOZ jest lekceważące. 

p. Renata Mróz zauważyła, że kiedyś dyrektor ZOZ zapewniała, że nasze jednostki płacą jedynie 

koszty utrzymania pomieszczeń. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że jest to naliczanie ryczałtowe. Powinni co miesiąc dzielić 

faktury na metry, a nie pobierać z góry. Zużycie wody dentystów i PCPR jest nieporównywalne. W 

przyszłości zasadne byłoby założenie podliczników. 

Zarząd postanowił skierować kontrolę problemową do ZOZ i podjął uchwałę Nr 22/2011 w 

sprawie określenia sposobu przeprowadzenia kontroli problemowej w Zespole Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy. 

 

p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. IV. 

Pan Starosta zapytał p. Iwonę Urbanowicz o formę własności Przychodni. 

p. Iwona Urbanowicz odparła, że ZOZ ma Przychodnię przekazaną Aktem Notarialnym w 

nieodpłatne użytkowanie.  

Pan Starosta zapytał, czy byłoby trudno odebrać te uprawnienia. 

p. Iwona Urbanowicz odparła, że jeżeli byłoby to zbędne dla ZOZ. Trzeba by rozwiązać umowę 

na część nieruchomości. 

Pan Starosta polecił p. Urbanowicz sprawdzić tę sprawę. Zaznaczył, że w Przychodni jest 

lecznictwo otwarte. Chciałby wiedzieć, jaka jest sytuacja. 

 

p. Iwona Urbanowicz rozdała członkom Zarządu przygotowany projekt uchwały Zarządu w 

sprawie zatwierdzenia planu wykorzystania powiatowego zasobu nieruchomości, do zapoznania się i 

omówienia na następnym posiedzeniu. 

 

Uwag i pytań nie było, więc p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a  dołączyła p. Katarzyna 

Karpińska.  

 

Ad. V. 1) 

p. K. Karpińska przedstawiła pismo Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego z prośbą o 

dofinansowanie kolejnego etapu rewitalizacji rzeki Nida.  

Pan Starosta stwierdził, że lepiej w tym roku nie angażować się w tę sprawę. 

p. Renata Mróz przypomniała, że poprzednio przekazaliśmy 10.000 zł na projekt badawczy.  RIO 

uważa, że jeśli realizujemy jakieś zadanie, to powinniśmy ogłosić konkurs. Inne powiaty przekazują 

środki na projekty badawcze. Kolegiant RIO odwołał się od wyroku do NSA. Sprawa potrwa rok czasu. 

Z tego względu chociażby, że sprawa nie jest jednoznaczna, proponuje nie dofinansowywać tego 

projektu. Wcześniej takie wnioski realizowano z funduszu ochrony środowiska, ale już go nie ma. 

Decyzja Zarządu w sprawie dofinansowania rewitalizacji rzeki Nidy była negatywna. 

 

Ad. V. 2) 

p. K. Karpińska poinformowała Zarząd o ofercie na zakup zaktualizowanych Programu Ochrony 

Środowiska i Plan Gospodarki Odpadami, która wpłynęła od firmy Hydros. Z uwagi na fakt, iż wartość 

przedmiotu zamówienia nie przekraczałaby równowartości 3.000 euro, umowę można zawrzeć bez 

stosowania procedur rozpoznania rynku. Warunkiem zakupu Programu i Planu byłoby ich wcześniejsze 
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zaprezentowanie na komisjach Rady i dokonanie protokolarnego odbioru prac. p. Karpińska 

przygotowała projekty uchwał dotyczące przyjęcia przez Radę Powiatu w/w dokumentów.  

Zarząd zaakceptował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) przyjęcia aktualizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Nidzickiego na lata 2010-

2013 z perspektywą na lata 2014-2017”, 

2) przyjęcia aktualizacji  „Planu Gospodarki Odpadami dla Powiatu Nidzickiego na lata 2009-

2012”. 

Wobec braku uwag p. K. Karpińska opuściła salę obrad. 

 

Ad. VI. 1) - c. d. 

p. Renata Mróz poinformowała, że przy każdej zmianie budżetu powiatu przez Zarząd, trzeba 

również zmieniać wieloletnią prognozę finansową powiatu. Dlatego też wszystkie wnioski, które 

przedstawiła na poprzednim posiedzeniu, wraz z dzisiejszymi, zawarte zostaną w uchwale Rady 

Powiatu.  

Omówiła następujące wnioski finansowe: 

- Straż Pożarna zwraca się z prośbą o przesunięcie kwoty 3.337,96 zł z rozdziału 75411 § 4050 – 

uposażenie funkcjonariuszy, na § 4180 – równoważniki pieniężne i ekwiwalenty dla funkcjonariuszy w 

tym samym rozdziale. Decyzja Zarządu była pozytywna; 

- Powiatowy Zarząd Dróg – z omówionego wcześniej wniosku wyłączono zakup paliwa. 

Pozostałe potrzeby jednostki zostaną zwiększone z wolnych środków. Decyzja Zarządu była 

pozytywna; 
- Starostwo wnioskowało o przesunięcie kwoty 648,09 zł w ramach rozdziału 75011 – Urzędy 

Wojewódzkie z § 4040 – dodatkowe wynagrodzenie na § 4010 – wynagrodzenia osobowe pracowników  

oraz przesunięcie kwoty 3.300 zł z rozdziału 75421 – Zarządzanie kryzysowe § 4440 – odpisy na 

zakładowy fundusz świadczeń socjalnych na rozdział 75020 – Starostwa Powiatowe § 4440 – odpisy na 

zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. Decyzja Zarządu była pozytywna; 

- Starostwo wnioskowało również o zwiększenie budżetu na remonty, aby wykazać wkład przy 

składaniu wniosku z 0,6% rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. Powiat otrzymał zwiększoną 

subwencję o kwotę 249.015 zł i można jeszcze przesunąć 100.000 zł z rezerwy ogólnej. Proponuje 

łączną kwotę  349.015 zł zabezpieczyć na remonty. Decyzja Zarządu była pozytywna; 

-  Starostwo wnioskowało o przesunięcie między paragrafami w budżecie promocji powiatu kwoty 

1.000 zł na składki ubezpieczenia społecznego, które będą odprowadzane od osób pobierających 

stypendium sportowe. Decyzja Zarządu była pozytywna; 

- Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie wnioskowało o przesunięcie 239 zł między paragrafami, 

w związku z zatrudnieniem prawnika podlegającego ubezpieczeniom społecznym. Ponadto powiat 

otrzymał mniej o 22 zł subwencji równoważącej. Proponowała zmniejszyć o tę kwotę środki na 

szkolenia w rodzinach zastępczych. Decyzja Zarządu była pozytywna; 

- Gmina Janowiec Kościelny złożyła wniosek o dotację w wysokości 10.000 zł na dofinansowanie 

I etapu rekultywacji składowiska odpadów „Majki”. W tej sprawie musi być odrębna uchwała Rady 

Powiatu w sprawie pomocy finansowej dla gminy. Decyzja Zarządu była pozytywna; 

- Starostwo Powiatowe – Wydział Oświaty wnioskował o dokonanie zmiany w planie wydatków 

w rozdziale 75075 – promocja jst, § 2710 – dotacja celowa na pomoc finansową udzieloną między jst na 

dofinansowanie własnych zadań bieżących o kwotę 3120 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań 

własnych związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Brukseli w 2011 r. Decyzja Zarządu była pozytywna; 

- Kierownik Wydziału Komunikacji w Starostwie wnioskował o zabezpieczenie środków 

finansowych na nowe zadanie – ponoszenie opłat związanych z przewłaszczeniem zatrzymanych 

pojazdów i nie odebranych przez ich właścicieli. Decyzją Zarządu postanowiono zabezpieczyć w 

odpowiednich paragrafach kwotę 12 116 zł na to zadanie; 

p. Renata Mróz poinformowała, że wpłynęły oferty 5 banków na 3-miesięczną lokatę. Wybrano 

ofertę Banku Spółdzielczego, jako najkorzystniejszą. Ponadto zaznaczyła, że na sesję przygotowany 

został projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/20/2011 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 31 stycznia 

2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026. 

 

Ad. VII. 1) 
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p. Elżbieta Bieniek omówiła projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną, 

2) zmiany uchwały Nr IV/16/2011 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 31 stycznia 2011 r. w sprawie powołania 

składów osobowych stałych komisji Rady Powiatu, 

3) powołania Rady Społecznej działającej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

Uwag nie było.  

Zarząd na przedstawicieli Rady Powiatu w Radzie Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej 

proponuje Panów: Waldemara Słupskiego i Zbigniewa Wernika. 

p. Waldemar Słupski wyraził zgodę. 

 

p. Elżbieta Bieniek poinformowała Zarząd, że wpłynęła skarga p. …………… na działania Starosty 

Nidzickiego. 

 

Ad. VII. 2) 

p. Elżbieta Bieniek poinformowała Zarząd o terminach i wynikach kontroli przeprowadzonych w 

następujących jednostkach: 

- Środowiskowym Domu Samopomocy ( 3 instruktorów nie posiada wymaganych kwalifikacji. 

Jest odpowiedź, że zobowiązały się do podjęcia dalszej nauki), 

- Zespole Opieki Zdrowotnej (nie stwierdzono nieprawidłowości), 

- Powiatowym Zarządzie Dróg (stwierdzono nieprawidłową ocenę ryzyka zawodowego, nie 

zapewniono prania odzieży zabrudzonej czynnikami chemicznymi. Nieprawidłowości usunięto w trakcie 

kontroli.), 

- stołówkach Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących, Centrum Kształcenia 

Praktycznego oraz Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie (generalnie nie było 

większych uwag). 

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 

 

Ad. VII. 3) 

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła pismo Zespołu Opieki Zdrowotnej o zamiarze podjęcia 

współpracy z firmą świadczącą usługi zabiegowego leczenia jaskry. ZOZ zwraca się z prośbą o 

wyrażenie zgody na wynajmowanie bloku operacyjnego. 

Zarząd wyraził zgodę na powyższy wniosek. 

 

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła pismo ZOZ, w którym dyrektor zwraca się  o wyrażenie zgody na 

odpłatne udzielanie usług rehabilitacyjnych.  

Sprawę pozostawiono do przemyślenia i szerszego rozeznania. Zarząd powróci do niej na 

następnym posiedzeniu. 

Na tym zamknięto posiedzenie i zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Wojtaszewska  

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 


